

# Primary School Online Fable Story Telling Contest



## Aims

- ◆ To encourage primary school students to continue learning and master English during the class suspension period.
- ◆ To enhance the English language proficiency of primary school students and promote cultural exchanges.

## Eligibility

- ◆ P3-P6 students of Hong Kong primary schools.
- ◆ No experience of studying in any English-speaking countries for more than one year.
- ◆ Speakers of English as a second language (Must fulfil ALL the requirements above)

## Category

- ◆ Intermediate Primary Section: P3-P4 students
- ◆ Senior Primary Section: P5-P6 students



## Assigned Fables

- ◆ Applicants should choose one of the following fables in their corresponding category in the story telling contest. (Please click the stories below for details)
- ◆ Applicants will be disqualified if they choose other stories in this contest.

Intermediate Primary Section (Video duration less than 2 minutes)	Senior Primary Section (Video duration less than 3 minutes)
<a href="#">The Grateful Crane</a>	<a href="#">Marie and the Spells</a>
<a href="#">The Bear and the Two Friends</a>	<a href="#">Grasshopper's Songs</a>
<a href="#">The Flying Tortoise</a>	<a href="#">The Greedy Wife</a>
<a href="#">King Bear's Bad Breath</a>	<a href="#">The People Pleaser</a>

Sources: Athens Primary Reading Comprehension with Fables

## Schedule

Application period	28th February – 13th March 2020
Suggested video submission period	28th February – 23rd March 2020
Result announcement	April 2020

## Application and Video Submission

- ◆ No application fee
- ◆ Please ensure all the information submitted is correct.
- ◆ Please register on (<https://www.vdoenglish.com/contest/>) from 28th February to 13th March 2020 for application.
- ◆ Please log in to (<https://www.vdoenglish.com/contest/>) during 28th February and 23rd March 2020 with the registered email address, and submit the recorded story telling video in the format of a YouTube video hyperlink.
- ◆ Each applicant can submit the YouTube video hyperlink ONCE ONLY within the submission period.

## Judges and Judging Criteria

- ◆ Experienced English language experts, teachers and scholars will be invited as judges.
- ◆ Judging criteria include: pronunciation, fluency, intonation and interpretation.
- ◆ Videos MUST NOT exceed the following duration of time:  
Intermediate Primary Section: 2 minutes  
Senior Primary Section: 3 minutes

## Awards

- ◆ 10 "Outstanding Performance Awards" will be awarded in each category.
- ◆ Award winners will receive certificate and HKD\$500 Commercial Press Gift Certificate.

## Result Announcement

- ◆ The contest result will be released in April 2020 on (<https://www.vdoenglish.com/contest/>)
- ◆ Award winners will be contacted by email or phone.

## How to Claim the Awards

- ◆ Award winners could claim their awards at the office of Hong Kong Educational Company Ltd or by postal mail.

## Rules and Regulations

- ◆ Applicants are required to fulfil all the requirements stated above.
- ◆ All personal information and videos can only be submitted ONCE ONLY. No further amendment is allowed after submission.
- ◆ Applicants will be disqualified if the submitted video exceed the allowed duration of time.
- ◆ All submissions should be original work of the applicants. Plagiarism or any other form of academic misrepresentation or violation of intellectual property rights will result in immediate disqualification.
- ◆ Organiser reserves the right to amend the number of awards depending on the number of applicants in each category.
- ◆ All Applicants must agree and comply with all the rules and regulations set by the Organiser. Violations of any kind, such as failure to follow the submission procedures or incorrect information may result in immediate disqualification.
- ◆ Award winners will be announced publicly. Transfer and resale of awards are strictly prohibited. Organiser reserves the right to revoke all awards should there be any breach of rules and regulations.
- ◆ The copyright of all submitted videos is owned by the organizer. We reserve the right to use the submitted videos for promotion.
- ◆ Organiser is not responsible for data loss due to any hardware failure, network failure, data transmission failure and delay during the contest.
- ◆ All personal information is used only for this contest. Would you not like to receive any other information from the organiser, please send request to [marketing@hkep.com](mailto:marketing@hkep.com) or call at 2887 8018.
- ◆ Organiser reserves all the right to make changes, cancellation and interpretation to the rules and regulations.
- ◆ Organiser reserves all the right to decide the result. No further amendment would be made once it is announced.

## Inquiry

Marketing Department  
Hong Kong Educational Publishing Company Ltd  
Renee Wan Tel: 2976 6777 / Email: [reneewan@hkep.com](mailto:reneewan@hkep.com)  
Candy Ho Tel: 2976 6786 / Email: [candyho@hkep.com](mailto:candyho@hkep.com)



# 全港小學生 網上英語寓言故事比賽



## 目的

- ◆ 鼓勵小學生於停課期間持續學習和掌握英語
- ◆ 提高小學生英語水平，並促進文化教育交流

## 參賽資格

- ◆ 本港小學三年級至六年級學生，學生須以個人名義參加
- ◆ 未曾在英語國家學習超過一年
- ◆ 以英語作為第二語言  
(需符合所有條件)

## 組別

- ◆ 中小組：小三至小四
- ◆ 高小組：小五至小六



## 指定故事內容

- ◆ 參賽者於以下指定寓言故事中選取一篇作講故事內容  
(請點擊文章名稱以開啟故事內容)
- ◆ 其他內容恕不接受，參賽者將被取消參賽資格

中小組 (片長不多於2分鐘)	高小組 (片長不多於3分鐘)
The Grateful Crane	Marie and the Spells
The Bear and the Two Friends	Grasshopper's Songs
The Flying Tortoise	The Greedy Wife
King Bear's Bad Breath	The People Pleaser

文章來源：Athens Primary Reading Comprehension with Fables

## 重要日程

報名時間	2020年2月28日至3月13日
建議呈交作品時間	2020年2月28日至3月23日
公布結果	2020年4月

## 報名及提交影片

- ◆ 報名費用全免
- ◆ 請確保報名資料準確無誤
- ◆ 請於2020年2月28日至3月13日期間於比賽網站  
(<https://www.vdoenglish.com/contest/>) 登記
- ◆ 請於2020年2月28日至3月23日期間使用已登記的電郵資料登  
入比賽網站(<https://www.vdoenglish.com/contest/>)，並以  
YouTube 影片鏈結形式提交已錄製的講故事影片
- ◆ 每名參賽者只可提交 YouTube 影片鏈結一次

## 評判及評審準則

- ◆ 評判由資深英語專家、老師及學者擔任
- ◆ 評分準則：發音、流暢程度、語調及演繹
- ◆ 片長不可長於以下時間限制  
中小組：2 分鐘內  
高小組：3 分鐘內

## 獎項及獎品

- ◆ 每組別選出十名「傑出表現獎」
- ◆ 得獎者可獲商務印書館現金書券\$500及獎狀

## 賽果公布

- ◆ 比賽結果將於 2020 年 4 月內於比賽網站  
(<https://www.vdoenglish.com/contest/>) 公布
- ◆ 得獎者將獲電郵或電話通知

## 領獎方法

- ◆ 得獎者可選擇親自前往香港教育圖書有限公司領獎或以選擇  
郵寄方式領獎

## 條款及規則

- ◆ 參賽者必須符合上述比賽參加資格
- ◆ 所有參賽者遞交的影片及一切資料一經提交將不獲發還及不可修改
- ◆ 如參賽片段超過指定時間，參賽者將會被取消參加資格
- ◆ 參賽者遞交之影片內容不得侵犯第三者商標、專利及／或知識產權等，否則須自負相關法律責任，一切法律後果和責任概與本賽事主辦機構及各相關機構無關
- ◆ 主辦機構有權視乎參賽人數對獎項數目作出增減
- ◆ 所有參賽者必須同意及遵守本次賽事各項條款和規則及主辦機構的一切指示，如有違反比賽規則或虛報資料，主辦機構有權終止其參賽及得獎資格
- ◆ 得獎者同意主辦機構可公布得獎者之姓名，並承諾所有獎項不會轉讓或出售；若有違反本次賽事任何規則，同意自動放棄本次賽事之得獎資格，主辦機構及組委會有權追回所獲頒獎項和獎狀
- ◆ 主辦機構擁有所有參賽影片之版權，並保留使用參賽影片作宣傳推廣的權利
- ◆ 任何通訊網絡或設備所做成的問題或延誤、數據傳送設備的問題，大會一概不負責
- ◆ 所有已收集之個人資料，只會用作本活動之報名、活動籌備及宣傳之用。若閣下不希望收取有關主辦機構的任何資訊，請傳送電郵至 [marketing@hkep.com](mailto:marketing@hkep.com) 提出要求或致電 2887 8018 與本公司客戶服務組聯絡
- ◆ 主辦機構保留修改及解釋所有條款之最終決定權
- ◆ 主辦機構保留最終得獎者之最終決定權，得獎名單一經公布，將不作修改

## 查詢

香港教育圖書有限公司市場部  
溫小姐 — 電話：2976 6777 / 電郵：[reneewan@hkep.com](mailto:reneewan@hkep.com)  
何小姐 — 電話：2976 6786 / 電郵：[candyho@hkep.com](mailto:candyho@hkep.com)

